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Holistična družba - Vprašanja za Atheno in Yazhi - Glavne točke - V živo z Gosio  (3. del) 
 
To so komentarji in vprašanja Yazhi Swaruu in Athene Swaruu, ki sem jih prebrala v živo: 
 
Hitler – komentar 
 
Yazhi: Nekdo je v komentarjih omenil knjigo, ki pravi, da je "ovrgla", ali je Hitlerja tja postavila 
Kabala . Zgodilo se je, da sploh ne vemo, kaj ali kdo stoji za to knjigo, saj vedno izdajajo knjige in 
strokovnjake, da bi izkrivili pripoved v želeno smer. 
 
Zgodi se tudi, da bi zelo dobro ta knjiga lahko imela prav z vidika, da je niso financirali 
Rothschildovi ali Rockefellerji, kar zame ja, ker imam druge vrste povezav ali povezovanja točk na 
druge načine. Toda recimo, da ima avtor prav. 
 
Izkaže se, da Kabala  kot taka ni omejena le na tisto, čemur napol prebujeni ljudje pravijo globoka 
država. Tam ne dosegajo zadostnih ciljev. V mislih imam Kabalo za Kabalo, saj je vse skupaj 
večplastno, razčlenjeno. Torej bi knjiga, če bi bila pravilna, dokazala le, da je ni financirala ena 
določena frakcija Kabale, ampak druga. Kabala ne ostane na povprečni ravni "iluminatskega" 
zarotniškega razumevanja. 
 
V komentarju je bilo rečeno: "V tem primeru je bilo treba izvesti naslednje ukrepe: "Kar je (avtor) 
ugotovil, je, da je bila NSDAP (Hitlerjeva stranka) dinamična ljudska politična stranka s pretežno 
finančno podporo modrih ovratnikov, Nemcev iz delavskega razreda." 
 
In kdo po vašem mnenju stoji za tem? 
 
No, iluminati jezuiti iz drugih frakcij, ki bodo med drugim povezani z angleškimi kralji in 
Winstonom Churchillom, saj so povezave zame več kot očitne že ob branju njihove prostozidarske 
simbolike, ki jih povezuje, in ob videnju krvne povezave med Hitlerjem in tudi angleškimi kralji. 
"Vse je v družini". 
 
Hočem reči, da je knjiga morda povsem točna. Toda Kabala  se pri tem ne ustavi. Nikoli ne delujejo 
z eno samo metodo nadzora, vse je razdrobljeno, tako da nobena raven, ne glede na to, kako 
globoka ali močna je, nima dostopa do tega, kar se dogaja na ravneh pod njo. 
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Omenjena oseba, ki komentira knjigo, vsiljuje pripoved, da je Hitler prišel od nikoder. To je 
uradniški pristop. Niti v tisoč letih se kaj takega ne zgodi od nikoder. Postavljeno je bilo 
namenoma, pri čemer so uporabili celo lažne dogodke (požig državnega arhiva in knjižnice v 
Berlinu leta 1933). S psihologi so manipulirali z nemškim prebivalstvom, pri čemer so izkoriščali 
dejstvo, da je bil njihov ponos prizadet in da so jih omejevale sankcije, ki jih je po prvi svetovni 
vojni uvedla Liga narodov. Zato so padli na Hitlerjevo demagogijo, toda ... noben voditelj, ki 
javnosti pokaže svoj obraz, ni pravi voditelj, vsi so marionete drugih v ozadju, ki nikoli ne pokažejo 
svojega obraza, ti pa imajo v ozadju druge "manipulatorje" in tako naprej. 
 
 
Še eno vprašanje: 
 
Gosia: V drugem delu Holističnega družbe si dejala, da imajo že pripravljeno novo družbo. Z 
gensko spremenjenimi ljudmi in vsem ostalim. Da ti ljudje še nikoli niso videli drugih sistemov. 
Da gredo včasih ven in hodijo po ulicah. Kaj točno misliš s tem? Kje hranijo te ljudi? V podzemlju? 
 
Yazhi: Da, imajo jih že dolgo, saj se s popolnim kloniranjem ljudi ukvarjajo že vsaj od '30 let 
prejšnjega stoletja. Uporabljajo jih za zapolnitev položajev, ki potrebujejo popolne lutke, vendar 
so to v zadnjem času nadomestili z učinkovitejšimi metodami nadzora uma, na primer z 
Grafenom. 
 
Da, imajo pripravljene ljudi, ki niso nujno kloni, vendar so že indoktrinirani za delovanje znotraj 
njihovega NWO. Večina tovrstnih "pametnih" ljudi, klonov ali ne, je na primer na Kitajskem, kar 
je logično zaradi popolnega nadzora. 
 
Infiltrirajo se v družbo, kloni ali ne, da bi stvari spremenili v želeno smer, vidijo jih kot anti-Zvezdna 
Semena, z nasprotnim učinkom, da bi vsilili matricifikacijo. Lahko so kloni ali pa tudi ne, saj je 
nadzor nad prebivalstvom v določenih sektorjih skoraj popoln. 
 
Na primer, odgovarjam na vprašanje nekoga, kaj se je zgodilo na stadionu Corregidora v 
mehiškem mestu Quéretaro, kjer je množica pobesnela in je bilo veliko mrtvih, kar uradna 
različica zanika, vendar obstajajo zanesljive izjave s fotografijami, da je bilo na desetine mrtvih. 
 
Že leta vem in to sem vam povedala, da nadzorujejo odzive množic s pomočjo umetne telepatije 
iz Stolpov Guen v omrežjih mobilnih telefonov. In stadioni so energijski hranilniki tulp in 
regresivnih egregorjev. 
 
Gosia: Ampak kje pa so ti ljudje? Pod zemljo? 
 
Yazhi: Večinoma da, vendar so, kot sem že povezala zgoraj, izpuščeni ali nameščeni na površje 
med normalno prebivalstvo. To so tisti, ki se izkažejo za najbolj matične, tisti, ki branijo sistem, 
tisti, ki so najbolj brezdušni. Obstaja veliko njihovih različic. 
 
 



To so bodisi kloni, ljudje, ki so od mladih let pod nadzorom misli s sistemi MK Ultra, z grafeni in 
tako imenovani hibridi človeka in nezemljana (upoštevajte, da sem uporabila besedo nezemljan 
in ne ET, ki je pozitivna). To, čemur druge rase, kot je Karistus, pravijo hibridi Vlasha in Maitre. 
Kot sem rekla, tam spodaj je mešanica različnih ras in spremenljivk. In to je povezano z nepravimi 
ljudmi ali Ljudmi iz Ozadja. 
 
Robert: In katere jezike govorijo? 
 
Yazhi: Odvisno od lokacije, praktično vse. 
 
Gosia: Torej niso večinoma na Kitajskem. 
 
Yazhi: Tisti na Kitajskem so tisti, ki so kot prebivalstvo, ki zapolnjujejo mesta. Običajno 
prebivalstvo, je vse pripravljeno, z že opranimi možgani in ustrezno miselnostjo. To so ljudje, 
nekateri od njih imajo dušo, le da ne poznajo drugega načina življenja kot NWO. Kajti večina tega, 
kar sem imenovala "že pripravljeni", pomeni ljudi, ki nikoli niso poznali drugega načina življenja 
kot v tovrstni represiji in tovrstnem političnem sistemu. 
 
Robert: Zakaj bi si nekaj želeli, če ste že srečni? Zakaj bi širili zavest, če že imate družino, službo 
in materialne dobrine. 
 
Yazhi: Zato se večina normalnih ljudi danes ne prebudi. Ker so zatopljeni in zadovoljni s svojimi 
dobro plačanimi službami, novimi avtomobili, potovanji in otroki na priznanih univerzah. 
Potrebna je določena mera upora in trpljenja, da se pojavi želja po spoznavanju narave 
resničnosti. Zato je Tina (Atena) dejala, da je Srednji Razred za Kabalo najbolj nevaren. Ker večina 
revnih samo preživlja, so bogati zadovoljni s sistemom, ki jih dobro hrani. Toda prav Srednji 
Razred je tisti, ki ve, kaj pomeni dobro živeti, in tudi ve, kaj je trpljenje, misli in vidi, da to ni 
pravično. Zato je Srednji Razred tisti, ki razmišlja. Ker imajo v življenju dovolj trenj, ki jih potisnejo 
iz območja udobja. Seveda posplošujem, saj ne manjka revnih razsvetljenih in zvezdnih semen, ki 
so bogata. 
 
 
Še eno vprašanje: 
 
Gosia: V drugem delu si dejala, da je uničenje družbe potrebno za obe strani. Ali hočeš reči, da 
imamo nekako korist od učinkov cepiv - od tega, da ljudje umirajo? 
 
Yazhi: Da (pogojno) in predvsem NE. 
 
Ne, ker umiranje ljudi daje NWO le možnost, da se hitreje vzpostavi, saj nadzorujejo svoj načrt. 
To pomeni, da mora Kabala  odstraniti tiste, ki delajo proti njej, saj jim je že tako preveč ljudi ušlo 
izpod nadzora, predvsem zaradi zvezdnih semen in infiltriranih nezemljanov. Zato morajo 
izkoreniniti miselnost ljudi, miselnost, ki ne služi njihovim namenom. Ideje o svobodi, 
posedovanju dobrin in nadzoru nad tem, kaj mislijo. 
 



Sicer NWO ne bo mogoče vsiliti, če prebujeni ne bodo sodelovali, ali pa preprosto zato, ker sama 
mentaliteta povprečnega človeka že ve, kako je živeti v družbeno-političnem sistemu z več 
svobode, zato ne bodo sprejeli novih ultra-represivnih pravil NWO kot ljudje, ki so se rodili v 
sistem NWO in se ne upirajo, ker ne poznajo drugega načina obstoja. 
 
Gosia: Kaj pa, če to izkoristimo mi, "pozitivna" stran? Ker smo tudi mi potrebovali isto. 
Izkoreninjenje miselnosti navadnih ljudi. 
 
Yazhi: Na enak način, kot mora Kabala  odstraniti ljudi z mentaliteto, ki ne bi sodelovali z njihovimi 
načrti, da bi poskušali vstaviti ali razviti celostno družbo, je treba odstraniti (da ne uporabim 
besede uničiti) večino ljudi, ki preprosto sledijo istim neprilagodljivim retrogradnim idejam, ki 
opredeljujejo današnjo potrošniško družbo in družbo FIAT ekonomije. Preprosto zato, ker tudi 
oni ne bodo sprejeli drugačne celostne družbe. 
 
Na primer, še naprej bodo potopljeni v ideje Delaj Trdo, da si Zaslužiš, klasicistične ideje in 
rasistične ideje med vsemi drugimi, ki jim jih je vsilila Kabala  sama, da bi jim dala pravo miselnost 
za izkoriščanje. 
 
Torej iskreno povedano, ne glede na to, ali želite razviti represivno distopično družbo NWO ali 
resnično celostno družbo, morate v obeh primerih "odstraniti" prebivalstvo s fiksno miselnostjo, 
ki ni združljiva s tem, kar želite imeti kot končni rezultat. V nasprotnem primeru to ne bo mogoče. 
 
Pravzaprav morate za razvoj Celostne Družbe odstraniti več ljudi z nezdružljivo miselnostjo kot za 
razvoj represivnega distopičnega NWO, preprosto zato, ker za razvoj NWO lahko in boste uvedli 
ukrepe aktivne represije, kaznovanja in strahu, za razvoj Celostne Družbe pa ne morete vsiliti 
ničesar, temveč se mora razviti ali se mora roditi iz plodne zemlje, ki jo ustvarja skladnost 
empatične in harmonične pozitivne miselnosti njenih prebivalcev. V nasprotnem primeru to ne 
bi bila Celostna Družba, ampak bi padla v komunizem. 
 
 
Drugo vprašanje: 
 
Gosia: Nekje v drugem delu si povedala, da bi bilo ključno umakniti vpliv Kabale in regresivnih 
entitet, Egregorjev itd. Razumem, da s tem ne misliš na FIZIČNI umik, kot da bi se Hašmallimi 
spustili in jih odstranili ... ampak da bi ljudje sami z zavestnim premikanjem k novim perspektivam 
naredili okolje okoli sebe toksično za obstoj takšnih entitet in Kabale? 
 
Yazhi: Tako je, predvsem z odstranitvijo dinamike, ki jih oblikuje. Alenym je na včerajšnjem 
srečanju navedla zanimiv primer ali analogijo za to. To, da mi ali Federacija pomagamo človeštvu, 
je enako, kot če bi srečali opitega prijatelja in mu odvzeli steklenico. Jutri, ko vas ne bo več, si bo 
kupil novo. In nadaljeval bo z enakim odnosom in željami. Naučiti ga morate, zakaj ne bi smel 
nadaljevati s Teqilo. 
 
Odvzameš miselno dinamiko, ki oblikuje tulpe in egregorje, in problem je rešen, saj Kabala , ne 
glede na to, kako globoka je, ne more obstajati brez ljudi. Zato jih želijo nadzorovati. Zato jih ne 



uničijo kar tako. Ker morajo izkoristiti njihov ustvarjalni potencial za manifestacijo realnosti, ki si 
jo Kabala želi, saj kot Egregorji (brez duše, brez povezave z Izvornim virom) ne morejo sami 
vzdrževati svojega obstoja, človeška populacija pa LAHKO. 
 
Robert: Z drugimi besedami, da bi Kabala  lahko obstajala, mora biti okoli nje veliko število ljudi. 
Vseh ne morejo iztrebiti. Potrebujejo ustvarjalce. 
 
Gosia: Da, ker če jih vse uničijo, kdo jih bo še naprej manifestiral? 
 
Yazhi: Točno tako. Zato morajo voditi človeštvo, da postane človeška farma, ki čim bolj učinkovito 
izkorišča, kar hočejo. Nikoli ne bodo mogli uničiti vseh, sicer bodo uničili sami sebe, zato jih 
morajo gojiti. 
 
Kot kmet, ki ne more pobiti vseh svojih piščancev, sicer ne bo imel kaj jesti. To bo storil le poredko 
in jih imel pod nadzorom v ogradah, da mu ne bo treba teči za vsako kokoš vsakič, ko bo 
potreboval kokošjo juho. 
 
Gosia: V tem NWO bodo torej nekateri kloni, nekateri trans-humanisti, karkoli že... ostali vodeni. 
 
Yazhi: Kloni so modifikatorji človeškega vedenja. Kot zvezdna semena, vendar na nasprotno 
stran. Kloni, MK Ultra in regresivni hibridi so kot ovčarski psi. Zvezdna Semena so tista, ki ponoči 
odpirajo ograde, da lahko pobegnejo. 
 
 
Še eno vprašanje: 
 
Gosia: Nekateri ljudje so spraševali o prehodnih družbah. Ali obstajajo kakšni konkretni koraki, ki 
bi jim bilo treba slediti, da bi jih razvili? 
 
Swaruu X (Atena): Nimam odgovora, ker ga še nismo videli, ne, to je naša zamisel, vendar je v 
razvoju. Primer Zemlje je precej edinstven. Res je, da bi bila neka družba na prehodu, saj je to 
dolg proces med togim političnim modelom in celostnim modelom. 
 
Toda po mojem mnenju bi se moralo prebivalstvo osredotočiti le na odpravo vsega, kar ga ovira 
pri osebnem razvoju, in se kot družba osredotočiti na razvoj zavesti, kot pravi Yazhi, ostalo se bo 
pokazalo le kot njegov lastni odsev. To je tisto, kar opredeljuje celostne družbe. 
 
Gosia: Ok, hvala. Torej brez kupovanja zemlje in sajenja korenja, da bi bili neodvisni? 
 
Swaruu X (Atena): Ne pravim ne, to je seveda dober osebni začetek. To je vaša miselnost, ki se 
odraža navzven. To je začetek, seveda pomaga. To je odsev tega, kdo ste, in ta odsev je veliko 
boljši od tega, da se pri svojem življenju zanašate na industrializirano potrošniško družbo. Torej 
pomaga. V bistvu bi morali ljudje slediti le temu, kar jim omogoča rast in kar jih osrečuje. Njihova 
družba bo iz tega samodejno izšla. 
 



Holistično Družbo bi lahko oblikovali tudi s Sveti, da. To se na Zemlji na mnogih mestih že izvaja. 
 
Gosia: Toda za vzpostavitev teh prehodnih družb, se je treba izolirati? 
 
Swaruu X (Atena): Kar zadeva izolacijo, očitno da, vendar bi imela le lokalne posledice za 
izolirane, ne pa tudi na planetarni ravni, njihove posledice pa bodo odvisne od stopnje 
neodvisnosti od preostalega sveta, saj bodo vedno podvržene napadom vseh vrst. To pa zato, ker 
bo Matrica težila k napadanju tistega, kar ni njeno, zaradi učinka dominantne frekvence, ki se 
izraža na različne načine. 
 
Odprava denarja v eni od teh skupnosti bi jih omejila le na to, kar lahko proizvedejo, s čimer bi 
postali ranljivi za napade, od preproste suše, ki moti kmetijstvo, do tega, da se ne bi mogli braniti 
pred oboroženo invazijo, ker nimajo enakih virov za obrambo. 
 
Zato bi omejen model služil le kot zgled drugim, in da, potreben je. Vendar pa ga je zaradi tega, 
kar sem pravkar razložila, težko v celoti doseči na istem planetu. Resnično prepričljiv rezultat 
lahko dobimo šele, ko je to na planetarni ravni. 
 
Vendar to, kar sem pravkar povedala, nikakor ne pomeni, da ne smete poskusiti na lokalni ravni, 
saj je treba nekje začeti. Vedno z namenom samozaščite skupine. 
 
In to je bilo storjeno že prej in s strani mnogih. Nešteto ljudi se je izklopilo iz omrežja. Zanje to 
deluje, in če bi to storili vsi, bi bilo to zelo dobro za stvar. Uspelo jim je, čeprav z omejenimi učinki. 
 
Toda na primer, to deluje za ljudi od srednjih let do starejših, če pa imajo otroke, bodo želeli biti 
del družbe. In z njihovega vidika bodo imeli prav. 
 
Po drugi strani pa bo globalni rezultat moral izhajati iz celote in vsote lokalnih prizadevanj vseh. 
Večja kot je skupina, bolje je, v idealnem primeru na planetarni ravni. 
 
Ljudem se to zdi zelo težko, vendar je to zato, ker imajo miselnost, da je to preveč. Z mojega 
vidika je na primer reči, da je planetarna raven, ne le normalno, ampak tudi omejeno. Ker sem 
navajena, da vidim številne več-planetarne civilizacije, pri čemer je Urmah prvaki med njimi. 
 
Celostna Družba, in to je pomembno razumeti, izhaja iz miselnosti samih ljudi. Ne gre za kmetijo 
ali dve. In kmetije imajo lastnike. In to je dovolj, da se med prebivalci te kmetije začnejo pojavljati 
težave. In morajo biti lastniki, sicer jih bo družba napadla, vlada jih bo obdavčila in podobno. 
Lastnik postane oligarh. Tisti, ki narekuje pravila, in potem omenjena skupnost samodejno 
postane komunistična. Holistična Družba NI komunizem. In to je dovolj, da se med prebivalci 
omenjene kmetije začnejo težave. 
 
Toda poskusiti je zelo dobro, to je korak, ki mu je treba slediti, in če to počne več ljudi, bližje, so 
cilju Holistične Družbe. Težava je v tem, da jih pri tem ustavlja sama Matrica z omejitvami, kot so 
upravljanje davčnih obveznosti, virov in kdo je vodja, tudi če jih imenujejo starešina, bodo imeli 
miselnost "jaz vladam, ti pa ne". To je korak, da, vendar je še vedno daleč od celostne družbe. 



 
Poleg tega ima v holističnih družbah na visoki ravni tehnologija zelo pomembno vlogo z  
avtomatizacijo sistemov, ki olajšajo breme potrebnega zahtevnega dela. 
 
Gosia: To vidim kot zelo težaven cilj. 
 
Swaruu X (Atena): Zato moramo najprej odpraviti miselne tokove prebivalstva, ki krmijo kabalo, 
ta pa jih omejuje. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prevod: Stane 


